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افتتاح سایت تلفن همراه پمپ بنزین کولیوند 
و  پارک معلم 

سایت تلفن همراه پمپ بنزین کولیوند و  پارک معلم با اعتباری 
بال��غ ب��ر چهل میلی��ارد ریال افتتاح و مورد به��ره برداری قرار 

گرفت .
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه لرستان، سایت تلفن 
همراه پمپ بنزین کولیوند و پارک معلم با حضور دکتر مهرداد 
ویس��کرمی نماینده مردم خرم آباد و چگنی، مهندس قاس��می 
مدیر مخابرات منطقه لرس��تان و جمعی از مدیران  مخابرات 
اس��تان افتتاح ش��د .در این مراس��م دکتر ویس��کرمی گفت : در 
حوزه  مخابرات، ما باید فعال تر عمل کنیم تا بتوانیم در هرگونه 

تهاجم و جنگ اینترنتی جلوتر از دشمنان باشیم.
وی افزود: سیاس��ی کاری و جناح بازی در اداراتی که کار آنها 
فنی است باعث پس رفت استان ما می شود .ویسکرمی افزود: 
مخابرات منطقه لرس��تان  طبق برنامه ایی که به ما داده اس��ت 
به صورت منظم پروژه ها  را پیش برده است که از آن ها تشکر 
میکنم .وی در پایان گفت : باز هم تکرار می کنم مسئولین هر 
کجا نیاز به کمک ما داشتند روی کمک ما برای پیش برد کارها 
حس��اب کنند .وی عنوان کرد: جهت راه اندازی این دو س��ایت 
اعتباری بالغ بر چهل میلیارد ریال از محل اعتبارات ش��رکت 
مخابرات ایران هزینه شده است.وی افزود : در رتبه بندی زیر 
س��اختهای ارتباطی، لرس��تان سال گذشته در رتبه سی ام قرار 
داشته و در عرض گذشت شش ماه الان در رتبه شانزدهم قرار 
داری��م.وی در پای��ان از زحم��ات همکاران در جهت اجرای این 

پروژه تقدیر و تشکر نمود.

  توصیه های ایمنی به مشترکین گاز 
استان ایلام

با ش��روع فصل س��رما و برودت هوا در اس��تان : مدیر عامل 
شرکت گاز استان ایلام رعایت نکات ایمنی استفاده از گاز را به 
مشترکین استان توصیه نمود. به گزارش روابط عمومی؛ عباس 
شمس اللهی مدیر عامل شرکت گاز استان ایلام گفت: با توجه 
به برودت هوا و ش��روع فصل س��رما لازمس��ت کلیه مشترکین 
گرامی قبل از راه اندازی وس��ایل گرمایش��ی خود، توصیه های 
ایمن��ی را رعای��ت نماین��د تا مانع از ب��روز حوادث ناگوار گردند. 
ش��مس اللهی تصریح کرد: اولین اقدام ایمنی موثر قبل از راه 
اندازی اولیه سیستم گرمایشی ، بررسی کامل مسیر دود کش 
می باش��د که در س��الهای اخیر بیشترین آمار حوادث در ابتدای 
 ،H فصل س��رد را ش��امل ش��ده است. وی اس��تفاده از کلاهک
نصب توری بر روی کلاهک یا خروجی دود کش ، بررس��ی و 
اطمین��ان از ب��از بودن مس��یر دود کش را ، از راههای اطمینان 
از ایمن بودن مسیر دود کش عنوان نمود. شمس الهی ضمن 
اعلام آمادگی کارکنان ش��رکت برای ورود به فصل س��رما، از 
انجام تعمیرات پیش��گرانه تأسیس��ات و تجهیزات فنی شرکت 
خب��ر داد و افزود : مش��ترکین گرام��ی ضمن ضرورت توجه به 
رعایت نکات ایمنی در استفاده از وسایل گاز سوز، صرفه جویی 
در مص��رف گاز و رعای��ت دم��ای رفاه در محیط )۲۱- ۱8درجه 
سانتیگراد(، همکاران ما را در تأمین پایدار و ایمن گاز در سایر 

نقاط استان و کشور همراهی نمایند.

 دستگیری سارقان موتورسیکلت 
درشهرستان بهبهان

دای��ی زاده- خبرن��گار بهبه��ان : فرمانده انتظامي شهرس��تان 
بهبهان از دستگیري ۲ سارق حرفه ای خبر داد و گفت: متهمان 

در بازجویی پلیس به ۱۲فقره انواع سرقت اعتراف نمودند.
ب��ه گزارش معاونت اجتماعی فرماندهی انتظامی شهرس��تان 
بهبهان  سرهنگ محمد عزیزی در بیان جزئیات این خبر گفت: 
در پي وقوع چند فقره سرقت موتورسیکلت به صورت شبانه از 
منازل ش��هروندان، شناس��ایی و دستگیری سارق یا سارقان در 
دس��تور کار پلیس آگاهی این فرماندهی قرار گرفت. وی بیان 
داش��ت: در همین راس��تا ماموران کلانتری ۱۱این شهرستان 
با اقدامات اطلاعاتی ۲س��ارق را شناس��ایی و پس از هماهنگی 
قضائی طی عملیاتی در مخفیگاهشان دستگیر کردند. سرهنگ 
عزی��زی ب��ا بیان اینکه در بازرس��ی از مخفیگاه متهمان مقدار 
زیادی اموال مس��روقه به ویژه ۲ دس��تگاه موتورسیکلت کشف 
ش��ده، تصریح کرد: متهمان تاکنون به ۱۲ فقره انواع س��رقت 

اعتراف کرده اند

آغاز برداشت برنج از شالیزارهای سیروان
  نورال�دین فت�اح زاده م�دیر جه�اد کش��اورزی شهرس����تان 
س���یروان گفت: برداش��ت برن�ج از ش��الیزارهای شهرس�تان 
س�یروان که شامل بخش مرکزی و کارزان می باشد آغاز شد. 
وی افزود: ارقام کش��ت ش��ده برنج در شهرستان شامل عنبربو، 
طارم، شمشیری و ارقام پرمحصول )ش�فق و فجر( می باشد.

م�دیر جه�اد کش��اورزی س�یروان اظهار کرد: س�طح زیرکشت 
برنج در کل شهرس��تان ۱6۱۰ هکتار می باش���د که پیش بینی 
می ش�ود از این میزان 885۰ تن ش�لتوک تولید و مقدار 5۳۰۰ 
تن برن�ج س�فید به بازار عرضه گردد. فتاح زاده ادامه داد: فصل 
برداشت برنج از نظر درآمد و اش�تغالزایی برای کشاورزان و بهره 
برداران این شهرستان هائز اهمیت می باشد. وی بیان داشت: بعد 
از گندم و جو ، برنج سومین محصول کشاورزان بوده که بیشترین 
س��طح زیر کش��ت را به خود اختصاص داده اس��ت. م�دیر جه�اد 
کشاورزی س�یروان گفت: برای برداشت برنج ۲۲ دستگاه کمباین 
برنج بومی وجود دارد و از کمباین داران غیربومی که ساله�ای 
گذش���ته در شهرس���تان کار کرده ان�د دعوت بعمل آم�ده که 
جهت عملیات برداشت به شهرس�تان عزیمت کنند. وی افزود: 
تاکنون حدود ۱8 دس�تگاه کمباین غیربومی به شهرس�تان آم�ده 
ان�د و این تعداد دس�تگاه تا چند روز آینده بیشتر نیز می شون�د 
و این م�دیریت آم�ادگی ت�أمین س��وخت کمباین های بومی و 
غیربومی را در طول دوره برداش���ت دارد. فتاح زاده یادآور ش��د: 
در شهرس�تان 8 واح�د برنجک�وبی برقی و 9 واح�د برنجکوبی 

س�نتی جهت عملیات سفید کردن برنج وجود دارد.

اخبار كوتاه

شهرستان ها

بومیسازیمبدلحرارتینوردگرمشروعبهکاربخشهایکرونادربیمارستاننفتاهواز
 اهواز: فرج-در شهریور ماه 99 بر اساس پروتکل ابلاغی معاونت درمان دانشگاه 
جندی شاپور اهواز، بیماران مبتلا به کووید-۱9 به بیمارستان معین )بیمارستان 
رازی ( اعزام می ش��دند، اما به دلیل افزایش تعداد مراجعین تنفس��ی در مهر ماه، 
پذیرش بیماران مش��کوک و مبتلا به کرونا در بیمارس��تان بزرگ نفت اهواز نیز 
آغاز شد. مطابق پیش بینی های انجام شده در خصوص افزایش مراجعات مرتبط 
با بیماری کرونا در پاییز، تعداد مراجعات با علائم تنفس��ی در بیمارس��تان افزایش 
یافت و پذیرش بیماران مش��کوک و محتمل کرونا در بیمارس��تان نفت اهواز نیز 

آغاز ش��د. وی در خصوص زمان انجام تس��ت PCR گفت: درصورت وجود دس��تور پزش��ک معالج مبنی بر انجام 
تس��ت PCR  برای بیماران س��رپایی، این تس��ت در روزهای ش��نبه تا پنجش��نبه از س��اعت 8 الی ۱۱در اتاق نمونه 
گیری در اورژانس تنفس��ی انجام می ش��ود. چنگیزی اظهار کرد: همه تلاش ما این اس��ت که با توجه به اهمیت 
خدمات رس��انی به بیماران کرونا در کمترین زمان ممکن، کلیه تجهیزات و ش��رایط جهت خدمت رس��انی به این 
بیماران آماده باش��د و زبده ترین نیروهای پرس��تاری در این بخش ها مش��غول به کار بوده و کلیه پروتکل های 

ابلاغی وزارت بهداشت  نیز به طور کامل اجرایی گردد.

مبدل حرارتی نورد گرم فولاد مبارکه که یکی از تجهیزات مهم و استراتژیک این 
واحد به شمار میرود، به یاری خداوند و با همت مسئولین و کارکنان کارگاه اسکلت 

فلزی تعمیرگاه مرکزی و شرکت پیمانکاری فرآفن، طراحی و بومیسازی شد.
تکنس��ین آمادهس��ازی کارگاه اس��کلت فلزی و مس��ئول این پروژه ضمن اعلام 
ای��ن خب��ر در تش��ریح مختصات این تجهیز گفت: ای��ن مبدل حرارتی که وظیفۀ 
خن��ککاری روغ��ن تجهی��زات ن��ورد گرم را بر عه��ده دارد، 5 متر طول و بیش از 
۳ هزار کیلوگرم وزن دارد. مصطفی ش��فیعیون در خصوص اهمیت بومیس��ازی 

مبدل حرارتی نورد گرم گفت: بهدلیل نیاز مبرم ناحیه، زمانبر بودن تعمیر و بازسازی و انحصار ساخت، بومیسازی 
این تجهیز در دس��تور کار قرار گرفت که خوش��بختانه با توجه به ش��ناخت توانایی موجود در ش��رکت و ظرفیتهای 
لازم در پیمانکاران داخلی، کارِ نظارت، برنامهریزی و ساخت در اسرع وقت و در کارگاه اسکلت فلزی انجام شد. 
مس��ئول این پروژه با تأکید بر اینکه س��اخت هریک از مبدلهای حرارتی نورد گرم حدود ۱۰ میلیارد ریال برای 
ف��ولاد  مبارک��ه صرفهجوی��ی اقتصادی به هم��راه دارد، از مدیریت و کارکنان واحدهای تعمیرگاه مرکزی، کارگاه 
اسکلت فلزی، نورد گرم، تعمیرات ناحیۀ نورد گرم و شرکت پیمانکاری فرآفن که در اجرای این پروژه همکاری 

کردند، قدردانی نمود.

دلیل تجمیع شرکت های آب و فاضلاب شهری و روستایی
 اجرای طرح یکپارچه سازی شرکت های آب و فاضلاب شهری 
و روستایی که چندین سال درگیر نهادهای تصمیم گیری بود 
سرانجام امسال به نتیجه رسید. آنطور که مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب کش��ور اعلام کرده هدف از اجرای این طرح بهبود 
راندمان و رسیدگی بهتر به صنعت آب و فاضلاب بخش شهری 
و روس��تایی اس��ت. در حال حاضر حدود ۷ میلیون و ۲۰۰ هزار 
نفر در روس��تاهای سراس��ر کشور از آب شرب سالم و بهداشتی 
بهره مند هس��تند و قرار اس��ت که تا یک س��ال و نیم آینده به 
بیش از ۳ میلیون نفر از جمعیت روستایی کشور آب شرب سالم 
و پایدار برس��د و طبق برآوردهای صورت گرفته در پایان این 
دولت جمعیت روس��تایی بهره  مند از آب ش��رب س��الم و پایدار 
به بیش از ۱۰ میلیون نفر خواهد رس��ید. هم اکنون در تمام ۳۱ 
استان کشور، پروژه های آبرسانی روستایی در حال انجام است 

و حدود ۴۰۰۰ قرارداد تاکنون در این رابطه با بخش خصوصی 
منعقد ش��ده و این در حالی اس��ت که طبق شاخص های جهانی 
بهداش��ت که مبتنی بر دسترس��ی مردم به آب شرب باکیفیت با 
مختصری پیاده روی است، بیش از 95 درصد جمعیت روستایی 

ایران بهره مند محسوب می شوند.
با این وجود  برنامه دولت این است که روستاها همچون شهرها 
آب شرب باکیفیت به صورت لوله کشی در منازل خود دریافت 
کنند و کیفیت آب شرب در روستاها برابر با کیفیت آب شرب در 
شهرها باشد. در همین راستا نیز طرح یکپارچه سازی شرکتهای 

آب و فاضلاب شهری و روستایی کلید خورده است.
محمد رضا جانباز ، مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور در این راستا گفت: تمام تلاش ما این است که تأمین آب 
شهرها و روستاها از آب های سطحی افزایش پیدا کند، بنابراین 

به این سمت رفته ایم که تأمین آب شهرها و روستاها از آب های 
زیرزمینی کاهش و آب های سطحی افزایش پیدا کند.

وی با اشاره به اینکه یکپارچه سازی شرکت های آب و فاضلاب 
ش��هری و روس��تایی پس از چندماه از تصویب دولت در اواخر 
بهمن ماه رس��ماً اجرایی ش��د، گفت: هدف این است که بتوانیم 

راندمان فعالیتها را بالا ببریم.
مدیرعامل ش��رکت مهندس��ی آب و فاضلاب کشور با تاکید بر 
اینکه هدف ما بهبود وضعیت صنعت آب و فاضلاب کشور در 
دو بخش ش��هری و روس��تایی است، تصریح کرد: در این مدت 
نیز شاهد اثرات مثبت اجرای این طرح هستیم و امیدواریم که 

بتوانیم کارهای بیشتری را در این دو حوزه انجام دهیم.
جانباز با بیان اینکه موضوع فاضلاب روس��تایی پس از تکمیل 
پروژه ه��ای آبرس��انی روس��تایی هدفگذاری بعدی ش��رکت 

مهندسی آب و فاضلاب کشور است، گفت: تلاش می کنیم با 
بهره مندی از منابع داخلی شرکت های آبفا، پروژه های فاضلاب 

روستایی را اجرایی کنیم.
خوش��بختانه این طرح با نگاه مثبت برخی نمایندگان مجلس 
نیز روبرو شده است. طبق گفته های محمد باقری بنابی، عضو 
کمیسیون اقتصادی مجلس، رفع مشکلات آب شرب روستاها، 
هدف اصلی طرح یکپارچه س��ازی ش��رکتهای آب و فاضلاب 
ش��هری و روس��تایی اس��ت. به گفته عضو کمیسیون اقتصادی 
مجلس بر اس��اس گزارش متولیان امر، در همین مدت کوتاه 
در مناطق مختلفی از کش��ور به واس��طه تجمیع این دو شرکت، 
بدون ایجاد تاسیس��ات جدید و صرفاً از محل بهره گیری وبه 
اشتراک گذاری امکانات موجود این دو شرکت، به روستاهای 

زیادی خدمات آب شرب داده شده است.

  طی مراس��می که با حضور دکتر س��یاهکالی مرادی 
نماینده مردم قزوین در مجلس شورای اسلامی، معاون 
عمرانی اس��تانداری قزوین ، فرماندار شهرستان البرز، 
امام جمعه، بخشدار، شهردار و اعضای شورای اسلامی 
ش��هر محمدیه و جمعی از مس��ئولان استانی و محلی 
برگزار ش��د س��ه طرح عمرانی و خدماتی در محمدیه 

کلنگ زنی و افتتاح گردید.
به گزارش روابط عمومی، دکتر س��یاهکالی مرادی در 
این مراس��م با بیان اینکه در محمدیه اقدامات خوبی 
از س��وی ش��ورا و شهرداری صورت گرفته است افزود: 
شورا و شهرداری محمدیه با توجه به شرایط اقتصادی 
و فعلی کش��ور خوش��بختانه گام های خوبی را در جهت 
خدمت رس��انی به مردم عزیز برداش��ته اس��ت نماینده 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به مشکلات و نیازهای 
اساسی محمدیه و مهرگان تصریح کرد: با بازدید چند 

ب��اره میدان��ی که از محمدیه و ناحیه ش��هری مهرگان 
داش��تیم و جلس��اتی را هم در این شهر برگزار کرده ایم 
به خوبی با مش��کلات و نیازهای آن آش��نا هس��تیم و با 
جدیت تمام  به دنبال حل آنها هس��تیم که عمده ترین 
آن بحث عوارضی بود که وزیر محترم برای جابه جایی 
و انتق��ال دوربین ه��ا به خارج حوزه و محدوده محمدیه 

و مهرگان دستور اکید دادند.
نصیری فرماندار شهرس��تان البرز نیز در این مراس��م با 
اشاره به اینکه پروژه های خوب و زیادی در شهرستان 
البرز در دس��ت اقدام و بهره برداری اس��ت توضیح داد: 
الحمدالله با توجه به ظرفیت های بالا و پتانس��یل های 
موجود شهرس��تان و توانمندی های آن خوش��بختانه 
پروژه ه��ای خ��وب و مهمی را هم در هفته دولت و هم 
در هفت��ه دف��اع مقدس کلنگ زن��ی و افتتاح کرده ایم 
ک��ه در آین��ده نزدیک هم ش��اهد بهره ب��رداری آن در 

شهرستان خواهیم بود.
شهردار محمدیه نیز با بیان اینکه افتتاح پروژه ها نشانگر 
پویایی و اتحاد و همدلی ش��ورا و ش��هرداری اس��ت و 
امیدواریم بتوانیم امید و نش��اط را در دل ش��هروندان 
زن��ده کنی��م، اف��زود:  لازم به ذک��ر اینکه افتتاح پارک 
کوی کارمند منطقه 5 ،کلنگ زنی احداث جاده سلامت 
و کلن��گ زن��ی احداث پردیس س��ینمایی امید از جمله 

پروژه هایی بود که در این روز اجرا شد.

 مدیرکل بنادر و دریانوردی امیرآباد از رشد 88 درصدی 
حمل ریلی کالا از آغاز س��ال جاری تاکنون نس��بت به 
مدت مشابه سال قبل خبر داد و افزود تمام ظرفیت های 
راهبردی این بندر از جمله شقوق مختلف حمل و نقل را 
در سال جهش تولید جهت رونق اقتصاد منطقه به کار 
بسته ایم . محمدعلی اصل سعیدی پور در گفتگو با واحد 
ارتباطات و اطلاع رسانی اداره کل بنادر و دریانوردی 
امیرآب��اد ب��ا اع��لام این خبر گفت از آغاز س��ال جاری 
تاکنون ۴۳ هزار  و  ۳58 تن کالا به صورت حمل ریلی 
در بندرامیرآباد جابه جا شد که در مقایسه با مدت مشابه 

سال قبل، رشد 88 درصدی را نشان می دهد.
ایشان ضمن تاکید بر اینکه از اولویتهای استراتژیک در 
بندر امیرآباد توسعه حمل و نقل ریلی از بندر و افزایش 
س��هم حمل و نقل ریلی از کل تراکنش��های عملیاتی 
بندر می باشد خاطر نشان کرد که برنامه های عملیاتی 
بندر به گونه ای طراحی ش��ده اس��ت که در آینده ای نه 
چندان دور شاهد تحولات بزرگی در حمل و نقل ریلی 
در بندر خواهیم  بود. وی با اشاره به اینکه ۳ درصد از 
می��زان کل حم��ل و نقل در بندر امیرآباد را حمل ریلی 
به خود اختصاص داده است خاطر نشان کرد ، سیمان، 
ذرت و انواع نمک از عمده کالاهایی بوده که توس��ط 
8۱۳ دس��تگاه واگن به صورت حمل ریلی در این بندر 
جابجا شد. مدیرکل بندرامیرآباد درپایان به برنامه های 

عملیاتی از جمله ساخت و بهره برداری از اسکله رو - رو 
ریل��ی ، طراح��ی و جذب اپراتور عملیات ریلی، طراحی 
و بازنگ��ری تعرف��ه های حمل و نق��ل ریلی، تربیت و 
آم��وزش نیروه��ای متخصص در زمینه عملیات ریلی 
و لجس��تیک بندری، ترغیب سرمایه گذاران به توسعه 
زیر ساخت ریلی در درون محوطه های عملیاتی و  ... 
اشاره نمودند. گفتنی است بنادر و دریانوردی و منطقه 
ویژه اقتصادی امیرآباد تنها بندر متصل به ش��بکه راه 
آهن سراس��ری در ش��مال کشور است که با دارا بودن 
۲5 کیلومتر ش��بکه ریلی داخلی از س��هم بی بدیلی در 
واردات، ص��ادرات و ترانزی��ت کالا در منطقه برخوردار 
می باش��د و با بهره برداری از تنها اس��کله رو - رو ریلی 
کش��ور در ای��ن بندر در آین��ده نزدیک، ترانزیت کالا از 
این بندر به کشورهای CIS عراق و افغانستان افزایش 

چشمگیری پیدا خواهد کرد .

رشد 88 درصدی حمل ريلی كالا در بندراميرآبادتلاش خواهيم كرد تا نشاط و اميد را در دل شهروندان زنده كنيم

اهواز: فرج-مدیرعامل ش��رکت برق منطقه ای خوزس��تان با 
بی��ان اینک��ه میزان تخصیص منایع توس��عه و پایداری ش��بکه 
ب��رق خوزس��تان ۷6 میلی��ارد توم��ان بوده که ب��ا آن نمی توان 
حت��ی ی��ک پس��ت ۱۳۲ کیلو ولت احداث ک��رد، گفت: مجمع 
نمایندگان خوزس��تان کمک کنند تا میزان ۱۰۰ میلیون یورو 
توسعه و پایداری شبکه برق خوزستان صرفا برای استان مصوب 
ش��ود تا بتوانیم کم و کاس��تی های موجود در برق خوزس��تان را 
برطرف کنیم. محمود دش��ت بزرگ در جلس��ه بررسی وضعیت 
برق شهرس��تان های مسجد س��لیمان، اندیکا، لالی و هفتکل 
که با حضور نماینده این حوزه انتخابیه در مجلس، مس��ئولین 
محل��ی، مع��اون وزی��ر نیرو در امور برق انرژی و مدیران صنعت 
برق خوزستان در فرمانداری مسجد سلیمان برگزار شد، گفت: 
ش��بکه برق ناحیه ش��مال شرق )مسجد سلیمان، اندیکا، لالی و 
هفتکل( پایدارترین ش��بکه برق در تابس��تان امسال با بارگیری 
۴6 درصد از تجهیزات بود که از استاندار جهانی که 5۰ درصد 

است نیز پایین تر است.
وی افزود: ۱۱ ایستگاه فوق توزیع در این چهار شهرستان مستقر 
است و یک ایستگاه ۴۰۰ کیلو ولت انتقال نیز برنامه ریزی شده 

که در صورت تامین منابع عملیات اجرایی آن آغاز می شود.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان ادامه داد: پرباری 
حادی در س��طح منطقه وجود ندارد و بیش��ترین بارگیری 85 
درصد در یک ایس��تگاه اس��ت که به دلیل تفاوت در سطح ولتاژ 
۱۱ و ۳۳ کیلو ولت است که خروجی متفاوتی دارند و نمی توانند 

همدیگ��ر را پوش��ش دهند، این آمادگ��ی وجود دارد در صورت 
تامین منابع با کمک ش��رکت توزیع برق خوزس��تان همس��ان 

سازی لازم انجام شود.
دش��ت بزرگ با با اش��اره به نزدیک ش��دن به بررس��ی لایحه 
بودجه ۱۴۰۰ در مجلس گفت: از نمایندگان می خواهیم که در 

زمان بررس��ی لایحه از طرح های وزارت نیرو در حوزه انرژی 
حمایت کنند. به عنوان مثال در تبصره ۱۴ که دو سال است در 
قالب بودجه گنجانده شده، عواید حاصل از فروش آب و برق را 
س��ازمان برنامه و بودجه به طور ۱۰۰ درصدی به ش��رکت های 
تابعه وزارت نیرو تخصیص دهد تا آن در زیرس��اخت های آب 

و برق سرمایه گذاری کنند.
وی اضاف��ه کرد: همچنی��ن نمایندگان کمک کنند تا مطالبات 
ب��رق را از صنای��ع بگیری��م و وص��ول آنها را در راه توس��عه برق 

مصرف کنیم.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان اظهار داشت: از سه 
چهار سال گذشته منابعی را تحت عنوان توسعه و پایداری شبکه 
برق خوزستان پیگیری می کنیم که در دو سال گذشته روند آن 
نزولی شده و امسال تنها ۷6 میلیارد تومان تخصیص داده شد 
که با آن حتی نمی توان یک پست برق ۱۳۲ به ۳۳ کیلو ولت 

بدون در نظر گرفتن هزینه خطوط آن احداث کرد.
دشت بزرگ درخواست کرد: امسال مجمع نمایندگان خوزستان 
کمک کنند منابع توسعه و پایداری برق خوزستان به میزان ۱۰۰ 
میلیون یورور که پیشنهاد آن در لایحه بودجه وجود دارد صرفا 
برای خوزس��تان در بودجه وزارت نیرو مصوب ش��ود که بتوانیم 

کارهای مدنظر و عقب ماندگی ها را جبران کنیم.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود به عبور موفقیت آمیز 
از تابس��تان امس��ال اش��اره کرد و افزود: در تابستان سال جاری 
که گرم و طاقت فرس��ا بود هش��ت هزار و 5۱8 مگاوات پیک را 
مدیریت کردیم که حاصل اقدامات انجام ش��ده و برنامه های 
مدیریت مصرف بوده است. مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان تاکید کرد: 9 هزار و 95 مگاوات نیاز مصرف بوده و به 
این معنی است که 5۷۷ مگاوات از طریق روش های مدیریت 

مصرف و همراهی مشترکین صرفه جویی شده است.

مدیرعاملشرکتبرقمنطقهایخوزستان:

 نمایندگان کمک کنند ۱۰۰ میلیون یورو برای توسعه  شبکه برق استان مصوب شود

عملیات مقره شویی شبکه برق اهواز شروع شد
اه��واز : فرج-مدیرعام��ل ش��رکت توزی��ع نیروی برق اهواز گفت: عملیات مقره ش��ویی 
ش��بکه برق کلانش��هر اهواز با هدف افزایش ضریب پایداری ش��بکه از روز جمعه ش��روع 
شد.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهوازبیان داشت: عملیات مقره شویی شبکه برق 
این کلانشهرپیش از شروع فصل بارندگی با استفاده از آب مقطر بر روی خطوط برق دار انجام 
می شود تا از خاموشی  های غیربرنامه ای جلوگیری شود. حسن کریمی اظهار داشت:پس 
از فصل تابستان و با توجه شرایط جوی حاکم بر منطقه و نشست آلاینده ها روی شبکه، 
ضرورت داشت، به شکل گسترده کار شست و شوی تجهیزات برق به منظورپایدارسازی 
هرچه بیشترخطوط، پیش از نخستین بارندگی با استفاده از تجهیزات پیشرفته، بدون اعمال 

خاموشی انجام شود. وی افزود: طبق برنامه ریزی های انجام شده پیش از 
شروع عملیات مقره شویی،دریک طرح ضربتی با استفاده از ماشین آلات 
ویژه، اقدام به شست و شوی تجهیزات منصوبه خروجی های ایستگاه های 
برق در سطح کلانشهر اهواز شد تا نیروهای عمل کننده با اشراف بیشتری 
اقدام به تنظیف مقره های برق کنند. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
اهواز گفت: حدود۱۰هزارکیلومترطول شبکه فشار متوسط و فشار ضعیف و 
بیش از ۱۴هزار و5۰۰ ترانسفورماتوردرکلانشهراهواز نصب است که باید تا 
قبل از نخستین بارندگی توسط گروه های ویژه مقره شویی پاکسازی شوند. 

کریمی خاطر نشان کرد: به منظوررفاه حال شهروندان وجلوگیری از اخلال 
در مراودات تجاری وبازار، طبق برنامه ریزی های انجام ش��ده شستش��وی 
معابر پرتراکم در روزهای تعطیل انجام می شودکه امروز )جمعه(عملیات 
مقره ش��ویی با بهره گیری از س��ه دس��تگاه خودروی مقره شوی۱۰هزار 
لیتری و6 دستگاه خودروی مقره شوی پنج هزار لیتری از میدان چمران 
واق��ع درانته��ای کیانپارس آغاز و تا امانیه میدان راه آهن، میدان س��اعت 
ودانش��کده س��ه گوش و در ادامه به طرف میدان دانش��گاه و بلوار اصلی 

گلستان تا میدان کارگر ادامه یافت


